

equity as provided by the Department of Employment and Immigration.”

After debate thereon, the question being put on the motion, a recorded division was deferred pursuant to Standing Order 114(11).

Mr. Allmand, seconded by Mr. Berger, moved motion numbered 21A,—That Bill C-62, be amended in Clause 5 by striking out lines 12 to 16 at page 3 and substituting the following therefor:

“section (1) shall be

(a) retained by the employer at the employer’s principal place of business in Canada for a brief period of at least three years after the last year in respect of which the plan is prepared;

(b) communicated to the employer’s employees and any existing bargaining agent; and

(c) made available to the Human Rights Commission, on request.”

After debate thereon, the question being put on the motion, a recorded division was deferred pursuant to Standing Order 114(11).

Mr. Nystrom, seconded by Mr. Fulton, moved motion numbered 24,—That Bill C-62, be amended in Clause 6 by striking out line 22 at page 3 and substituting the following therefor:

“ance with the duties imposed on the employer under sections 4 and 5 and further in accordance with prescribed instructions indicating,”

Mr. Allmand, seconded by Mr. Rossi, moved motion numbered 25A,—That Bill C-62, be amended in Clause 6 by striking out line 39 at page 3 and substituting the following therefor:

“moted, trained, transferred, demoted and terminated and the degree of”.

Mr. Allmand, seconded by Mr. Berger, moved motion numbered 26A,—That Bill C-62, be amended in Clause 6 by adding immediately after line 41 at page 3 the following:

“(e) the number of individuals in designated groups who apply for specific openings.”

Mr. Allmand, seconded by Mr. Rossi, moved motion numbered 27A,—That Bill C-62, be amended in Clause 6 by adding immediately after line 41 at page 3 the following:

“(e) a list of those acts undertaken by the employer pursuant to section 4 of this Act.”

After debate thereon, the question being put on motion numbered 24, a recorded division was deferred pursuant to Standing Order 114(11);

And the question being put on motion numbered 25A, a recorded division was deferred pursuant to Standing Order 114(11);

matière d’emploi fournis par le ministère de l’Emploi et de l’Immigration.»

Après débat, cette motion est mise aux voix et, conformément à l’article 114(11) du Règlement, le vote par appel nominal est différé.

M. Allmand, appuyé par M. Berger, propose la motion numéro 21A,—Qu’on modifie le projet de loi C-62, à l’article 5, en retranchant les lignes 13 à 17, page 3, et en les remplaçant par ce qui suit:

«(2) L’employeur, doit

a) au moins durant les trois ans qui suivent la dernière année pour laquelle le plan visé au paragraphe (1) a été élaboré, garder une copie de ce plan à sa principale place d’affaires au Canada;

b) communiquer à ses employés et, s’il y en a un, à l’agent négociateur, une copie du plan visé au paragraphe (1);

c) remettre sur demande à la Commission des droits de la personne une copie du plan visé au paragraphe (1).»

Après débat, cette motion est mise aux voix et, conformément à l’article 114(11) du Règlement, le vote par appel nominal est différé.

M. Nystrom, appuyé par M. Fulton, propose la motion numéro 24,—Qu’on modifie le projet de loi C-62, à l’article 6, en retranchant la ligne 22, page 3, et en la remplaçant par ce qui suit:

«ments conformes aux obligations imposées à l’employeur par les articles 4 et 5 ainsi qu’aux instructions réglemen-».

M. Allmand, appuyé par M. Rossi, propose la motion numéro 25A,—Qu’on modifie le projet de loi C-62, à l’article 6, en retranchant la ligne 41, page 3, et en la remplaçant par ce qui suit:

«cements, des formations, des mutations, des rétrogradations et des cessations de fonctions ainsi».

M. Allmand, appuyé par M. Berger, propose la motion numéro 26A,—Qu’on modifie le projet de loi C-62, à l’article 6, en ajoutant immédiatement à la suite de la ligne 43, page 3, ce qui suit:

«e) le nombre des personnes faisant partie des groupes désignés qui demandent des emplois déterminés;».

M. Allmand, appuyé par M. Rossi, propose la motion numéro 27A,—Qu’on modifie le projet de loi C-62, à l’article 6, en ajoutant à la suite de la ligne 43, page 3, ce qui suit:

«e) une liste des mesures prises par l’employeur conformément à l’article 4 de la présente loi.»

Après débat, la motion numéro 24 est mise aux voix et, conformément à l’article 114(11) du Règlement, le vote par appel nominal est différé;

La motion numéro 25A est mise aux voix et, conformément à l’article 114(11) du Règlement, le vote par appel nominal est différé;